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Wloclawe k 2t.t2.2Qt6r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawka

U przejmie powiadamiam, ie otrzymatem z Biura Rady Miasta
kopiq pisma Paistwa kt6rzy w spos6b
btagalny proszil o pomoc Radq Miasta Wloctawka w sprawie dalszego
zamieszkiwania w budynku Wiejska

Szczeg6fowo opasujq swojq sytuacjq rodzinnq i materialnq, ekonomicznq. Na

uwagq zaslugujq stwierdzenia Pafi stwa , i2 Pan Prezydent na piSmie

obiecat, ie do kofica kadencji mogq spokojnie mieszkai itp,

Poniewai list-pismo z dnia 76.72.2015r. Paristwa porusza wiele
wAtk6w uprzejmie proszq Pana Prezydenta o ustosunkowanie siq i udzielenie
odpowiedzi rodzinie Padstwa jak moina pomoc ijaka jest obecna
i przyszto(ciowa sytuacja budynku Wiejska za co z g6ry dziqkujq.

Liczq ie znajdzie Pan Prezydent rozwiqzanie problemu Pafistwa ku

ich zadowoleniu

W zatqczeniu kopia pisma Pa6stwa

Z powaianiem


